

№ 3528 /2ДСНГ

Министерство Иностранных Дел Российской Федерации свидетельствует свое уважение Посольству Украины в Российской Федерации и имеет честь подтвердить получение ноты Посольства № 6111/22-012-0438 от 15 марта 2019 года, препровождающей ноту Министерства Иностранных Дел Украины № 72/22-188/3-682 от 15 марта 2019 года.

Возможные комментарии по затронутым в ноте вопросам предполагается направить дополнительно.

Министерство пользуется случаем, чтобы возобновить Посольству уверения в своем уважении.



Москва, "25" марта 2019 года

ПОСОЛЬСТВУ УКРАИНЫ  
В РОССИЙСКОЙ ФЕДЕРАЦИИ

г.Москва

*page intentionally left blank*

**TRANSLATION**

No. 3528/2dsng

The Ministry of Foreign Affairs of the Russian Federation presents its compliments to the Embassy of Ukraine in the Russian Federation and has the honour to acknowledge the receipt of the Note of the Embassy of 15 March 2019 No. 6111/22-012-0438 forwarding the Note of the Ministry of Foreign Affairs of Ukraine of 15 March 2019 No. 72/22-188/3-682.

Possible comments on the issues raised in the Note are to be sent additionally.

The Ministry avails itself of the opportunity to renew to the Embassy the assurances of its consideration.

Moscow, 25 March 2019

(Seal)

**To the Embassy of Ukraine  
in the Russian Federation  
Moscow**